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Aan:  College van Burgemeester en Wethouders van de gemeente Maastricht 
Van:   PvdA - gemeenteraadsfractie Maastricht 
Betreft:  Vragen ex artikel 48 RvO inzake aanbesteding Muziekgieterij en Toonzaal 
Datum:  18-05-2017 
 
Geacht college, 
 
Vandaag heeft u met een raadsinformatiebrief kenbaar gemaakt dat de aanbesteding voor de verbouwing 
van de Muziekgieterij en de Toonzaal niet tot een of meer geldige biedingen heeft geleid. De PvdA-fractie is 
hier zeer teleurgesteld over. Volgens ons is een volwaardig poppodium immers een cruciaal onderdeel van 
de culturele infrastructuur van Maastricht. Sinds het besluit van de gemeenteraad eind 2014 om een 
volwaardig poppodium te bouwen is de opleverdatum voortdurend verschoven: van eind 2016/begin 2017 
naar oktober 2018. Nu geeft u aan dat u een vervolgprocedure gestart bent en de bouwstart verschoven 
wordt naar na de bouwvak. Wij vinden het een zorgelijke ontwikkeling dat er al een forse vertraging 
opgetreden is en dat er nog geen zekerheid is over de start en afronding van de verbouwing van de 
Muziekgieterij.  
 
De PvdA-fractie wilt daarom opheldering over de aanbesteding:  

1. Hoeveel inschrijvingen zijn er gedaan in het kader van de aanbestedingsprocedure van december 
2016?  

2. Zijn er inschrijvingen die niet voldeden aan de eisen met betrekking tot referentieprojecten?  
a. Zo ja, hoeveel?  

3. Zijn er inschrijvingen die uitgesloten zijn, omdat de inschrijving het maximumbedrag van 
€ 7.000.000 overschreed?  

a. Zo ja, hoeveel? 
4. Zijn er inschrijvingen ongeldig op basis van andere voorwaarden in het kader van de aanbesteding? 

a. Zo ja, hoeveel en op basis van welke voorwaarden waren de inschrijvingen ongeldig?  
5. U geeft aan dat er een vervolgprocedure is gestart om binnen de gestelde randvoorwaarden tot 

een geldige bieding te komen. Wat houdt deze vervolgprocedure in? En waarom bent u van mening 
dat het realistisch is dat er binnen de randvoorwaarden alsnog een geldige bieding uit kan komen?  

6. Wat is de verwachte opleverdatum na de verbouwing naar aanleiding van de nieuwe vertraging? 
a. Waarom denkt u dat deze opleverdatum realistisch is? 

7. Wat zijn de gevolgen van de vertraging voor de programmering en exploitatie van de 
Muziekgieterij? En hoe worden deze gevolgen ondervangen? Graag een onderbouwing, indien u 
van mening bent dat er geen gevolgen zijn voor het programma en exploitatie van de 
Muziekgieterij. 

 
met vriendelijke groet, 
namens de PvdA-fractie Maastricht, 
 
Antoine van Lune 


